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Bardzo proszę o przygotowanie na posiedzenie Komisji ds oświaty informacji dotyczących:
1. Subwencji otrzymywanych na uczniów wszystkich szkół z terenu gminy Czarna Białostocka -
kwoty; 2. Podział subwencji z kwotami przekazanymi na poszczególne szkoły; 3. Liczba
uczniów z orzeczeniem o niepełnosprawności i informacje o ilości klas integracyjnych; 4.
Czy Urząd Miejski dopłaca i w jakich kwotach do utrzymania poszczególnych szkół;

Sprawę należy potraktować jako pilną.

Dane proszę oprzeć na roku 2017.

Renata Matuk
przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

1


